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Jeugdlokalen  -  Beleid inzake brandveiligheid

In zijn beleidsnota stelde de minister terecht dat brandveiligheid een bijzonder 
aandachtspunt blijft in zijn jeugdbeleid. Een brandveiligheidsbeleid is idealiter een goede 
combinatie van brandpreventie, waar de overheid een rol kan spelen, en uiteraard 
gezond verstand bij zowel uitbater als verblijvende groep. Een brandveiligheidsbeleid 
moet ook oog hebben voor de specifieke kenmerken en eigenheid van een verblijf, want 
sommige veiligheidseisen zullen niet steeds volledig ingelost kunnen worden (denk maar 
aan infrastructurele belemmeringen).

In het kader van de evaluatie van het decreet op de jeugdverblijven die momenteel 
plaatsvindt wens ik aan de minister volgende vragen voor te leggen.

1. Hoeveel jeugdverblijven voldoen momenteel niet aan de 
brandveiligheidsvoorschriften (opgesplitst volgens erkende en niet-erkende 
verblijven Toerisme Voor Allen)? 

2. Hoe verlopen de inspanningen om van brandveiligheid een aandachtspunt te maken 
in de lokale jeugdbeleidsplanning?

3. Treden er op het terrein soms problemen op door de verschillende wetgevingen op 
diverse beleidsniveaus? Is er vanuit de sector vraag naar meer harmonisering?
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1. Dit behoort tot de bevoegdheden van de Vlaamse minister bevoegd voor het 
toerisme.

2. De meest recente cijfers waarover we beschikken, zijn terug te vinden in het 
Cijferboek 2014-2015. Hieruit blijkt dat 95,5% van de gemeenten acties ondernam 
rond brandveiligheid. De aanschaf en controle van brandblusapparaten en een 
samenwerking met de brandweer zijn de twee prioritaire acties. De aanschaf en 
controle van rookmelders, het opzetten van sensibiliseringscampagne en de 
organisatie evacuatieoefeningen volgen in de respectievelijke volgorde.

3. Cf. 1.


